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Protokół nr 203/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 lutego 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Anna Ciach    - Powiatowy Inspektor Nadzoru  

         Budowlanego w Wieluniu (PINB) 

4. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

         (PCPR) 

5. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

6. Pani Barbara Mazur    - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka  

         Szkolno-Wychowawczego  

                   w Gromadzicach (SOSzW) 
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7. Pani Justyna Kałuziak    - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

            Kartografii, Katastru i Gospodarki   

           Nieruchomościami w Starostwie   

           Powiatowym w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1.   Otwarcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2023 r.  

5. Wyrażenie gotowości realizacji programu „Aktywny Samorząd” w 2024 r. 

6. a) Zapoznanie z wnioskiem p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-     

      Wychowawczego w Gromadzicach o dofinansowanie ze środków PFRON  

      projektu pn. „Zakup busa 9-osobowego (w tym kierowca) przystosowanego  

      do przewozu osób niepełnosprawnych z możliwością montażu  

      wózka inwalidzkiego dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

      w Gromadzicach” w ramach „Programu wyrównywania różnic między  

      regionami III” realizowanego w obszarze D.  

b) Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

       Wychowawczego w Gromadzicach o zabezpieczenie środków w budżecie  

       powiatu w kwocie 147 140,00 zł na realizację powyższego zadania.  

7. a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego   

       Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

       w Wieluniu w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania     

       różnic między regionami III” o dofinansowanie ze środków PFRON  projektu  

       pn.: „Zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych”      

       realizowanego w ramach obszaru D.  
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b)  Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

       Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” w Wieluniu  

       o pomoc finansową w kwocie 54 306,00 zł z przeznaczeniem na wkład   

       własny powyższego zadania. 

8. Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów - kontynuacja sprawy  

z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.02.2024 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu gry w piłkę siatkową - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

 na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 z osobą fizyczną, w budynku 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia  

30.08.2024 r. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z lekkoatletyki - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2   

z Panem Łukaszem Stanek, prowadzącym działalność gospodarczą  

pn.: Technologia Biegania Łukasz Stanek, w budynku Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 276,59 m2  

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot.  wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1  

o powierzchni 276,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2  

z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu  

z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa 

stołowego, piłki nożnej i badmintonu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 

30.08.2024 r. 
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z badmintonu - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

z osobą fizyczną, w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 

1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa ul. Sportowej i ul. Długiej w miejscowości Ruda, gmina 

Wieluń”.   

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2023 r.  

15. Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności przysługujących 

powiatowi wieluńskiemu za okres od 1.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

19. Sprawy bieżące.  

20. Wolne wnioski.  

21. Zamknięcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  



5 
 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą. 

Nieobecny Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z potrzebą 

zachowania terminów zaproponował wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 14 

sprawy pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii 

dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 3” oraz jako 

punkt 15 sprawy pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii 

dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 4”.  

W związku z wprowadzonymi zmianami porządek obrad przyjmie numerację o dwa 

większą. Obecny punkt 14 pn. „Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu za II półrocze 2023 r.”, stanie się punktem 16, punkt 15  

pn.  „Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności przysługujących 

powiatowi wieluńskiemu za okres od 1.01.2023 r. do 31.12.2023 r.” stanie się 

punktem 17, „Sprawy bieżące” będą punktem 21, „Wolne wnioski” 22, natomiast 

Zamknięcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu byłoby punktem 23. 

Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem do porządku obrad ww. dwóch punktów.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 14 sprawę pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże,  

gm. Pątnów Trasa 3” oraz jako punkt 15 sprawę pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej  

w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 4” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2023 r.  

5. Wyrażenie gotowości realizacji programu „Aktywny Samorząd” w 2024 r. 

6. a) Zapoznanie z wnioskiem p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-     

      Wychowawczego w Gromadzicach o dofinansowanie ze środków PFRON  

      projektu pn. „Zakup busa 9-osobowego (w tym kierowca) przystosowanego  

      do przewozu osób niepełnosprawnych z możliwością montażu  

      wózka inwalidzkiego dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

      w Gromadzicach” w ramach „Programu wyrównywania  różnic między  

      regionami III” realizowanego w obszarze D.  
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b) Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

       Wychowawczego w Gromadzicach o zabezpieczenie środków w budżecie  

       powiatu w kwocie 147 140,00 zł na realizację powyższego zadania.  

7. a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego   

       Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

       w Wieluniu w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania     

       różnic między regionami III” o dofinansowanie ze środków PFRON  projektu  

       pn.: „Zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych”      

       realizowanego w ramach obszaru D.  

b)  Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

       Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” w Wieluniu  

       o pomoc finansową w kwocie 54 306,00 zł z przeznaczeniem na wkład      

       własny powyższego zadania.  

8. Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów - kontynuacja sprawy  

z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.02.2024 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu gry w piłkę siatkową - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

 na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 z osobą fizyczną, w budynku 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia  

30.08.2024 r. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z lekkoatletyki - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2   

z Panem Łukaszem Stanek, prowadzącym działalność gospodarczą  

pn.: Technologia Biegania Łukasz Stanek, w budynku Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 276,59 m2  

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot.  wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1  

o powierzchni 276,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2  

z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu  

z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa 

stołowego, piłki nożnej i badmintonu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 

30.08.2024 r. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z badmintonu - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

z osobą fizyczną, w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 

1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa ul. Sportowej i ul. Długiej w miejscowości Ruda, gmina 

Wieluń”.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej  

pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 3”. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej  

pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 4”.   

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2023 r.  

17. Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności przysługujących 

powiatowi wieluńskiemu za okres od 1.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  
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20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Sprawy bieżące.  

22. Wolne wnioski.  

23. Zamknięcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem 

występujących zagrożeń budowlanych w 2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Ciach - Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu. Zapytał,  

czy pani Inspektor chciałaby coś dodać do przedstawionego materiału.  

Pani Anna Ciach - Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że to, co jest najważniejsze starała się przedstawić.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu podziękował pani Inspektor  

za bardzo dobrze przygotowane sprawozdanie. Odniósł się do art. 5 ustawy - Prawo 

budowlane, który mówi o zasadach projektowania obiektów budowlanych, następnie 

są zasady użytkowania ww. obiektów. W punkcie 6 jest napisane o ochronie 

ludności, zgodnie z wymaganiami obrony cywilnej w użytkowaniu i w projektowaniu. 

Zapytał, czy coś jest robione pod tym kątem w budownictwie, czy to jest zapis 

troszkę martwy. Czy w budynkach wielorodzinnych budowane są quasi schrony?  

  Pani Anna Ciach - Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie widziała tego w żadnym projekcie.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że poruszał tę kwestię wielokrotnie na spotkaniach, na szkoleniach w Akademii 

Sztuki Wojennej, w których uczestniczył i wszyscy widzą potrzeby, ale nie ma tego 

przełożenia.  

 Pani Anna Ciach - Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu dodała, że w budynkach nowoprojektowanych, wielorodzinnych mogłyby 

taką funkcję spełniać garaże, ale czy one są tak naprawdę przystosowane do tych 

funkcji, to trudno powiedzieć. Nadmieniła, że na pewno nie są pod tym kątem 

projektowane.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dopowiedział, że być może nowa 

ustawa może coś zmienić.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że od 14 lat powtarza to na szkoleniach i nic z tym nie jest robione. Zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2023 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz 

Dybka). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Wyrażenie gotowości realizacji programu „Aktywny Samorząd” w 2024 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Dopytał, czy to jest kontynuacja programu z lat poprzednich.  
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Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Dodała, że w tej chwili program jest 

trochę rozszerzony, ponieważ mogą z niego skorzystać osoby z lekkim stopniem. 

Podkreśliła, że to nie jest już „pilotażowy” program tylko jest to program „Aktywny 

Samorząd”. To są te dwie różnice, poza tym wszystko jest tak samo,  

jak w poprzednich latach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd przez aklamację wyraża 

gotowość realizacji programu „Aktywny Samorząd” w 2024 r. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację wyraził gotowość realizacji 

programu „Aktywny Samorząd” w 2024 r. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

a) Zapoznanie z wnioskiem p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-     

Wychowawczego w Gromadzicach o dofinansowanie ze środków PFRON  

projektu pn. „Zakup busa 9-osobowego (w tym kierowca) przystosowanego 

do przewozu osób niepełnosprawnych z możliwością montażu wózka 

inwalidzkiego dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach” w ramach „Programu wyrównywania  różnic między 

regionami III” realizowanego w obszarze D. 

b) Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu w kwocie 147 140,00 zł na realizację powyższego zadania. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Barbarę Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach, której udzielił głosu.  
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Pani Barbara Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pani dyrektor 

prosi o wkład własny w kwocie 147 140,00 zł.  

Pani Barbara Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach dopowiedziała, że przy założeniu, że otrzymają 

z PFRON (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych)  

tę maksymalną kwotę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaka jest szansa,  

że w ogóle dostaniemy jakiekolwiek pieniądze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

bardzo duża szansa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w kwocie 

147 140,00 zł.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że z reguły otrzymujemy kwoty o jakie wnioskujemy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy miałoby  

to nastąpić.  

Pani Barbara Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedziała, że do końca grudnia bieżącego 

roku jest realizacja tego zadania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że na dzisiaj  

nie ma takich środków. Powiedział, że ma rozumieć, że samochód, który będzie 

zastępowany, zostanie sprzedany.  

 Pani Barbara Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedziała, że tak, obecna cena rynkowa 

takiego samochodu, z takim przebiegiem to około 30 tys. zł. Dodała, że bardzo 

zdrożały samochody, prawie 100 tys. zł więcej jest w porównaniu do roku ubiegłego. 

Nadmieniła, że w ofercie wzięli to, co jest im niezbędne, nie dokładali do tego busa 

rzeczy, które nie są potrzebne tylko to, co jest najbardziej potrzebne.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że skoro jest 

mówione, że z PFRON-u coś dostaniemy, to czy trzeba zabezpieczyć te środki?  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie, musimy do momentu ogłoszenia przetargu. W sumie do podpisania umowy 

muszą być środki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że muszą dołożyć 

środki, bo jak tego nie zrobią, to nie dostaną w przyszłym roku na obszar D. Zapytał, 

czy tak należy to rozumieć.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że gdzieś zawsze spadamy w tej kolejce. Odnośnie 

gminy Wieluń przypomniała, że też nie będziemy mieć zrealizowanego, czekamy cały 

czas za odpowiedzią. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że wkłada  

do budżetu teraz te pieniądze jako nadwyżka 175 tys. zł, a one nie będą jednak 

zrealizowane.   

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że czekają cały czas za odpowiedzią z gminy, dzwoniła 

do pani kierownik z WTZ (Warsztat Terapii Zajęciowej), zaznaczyła, że bez 

odpowiedzi, bez podpisania umowy, to już jest niezależne od nas jak gmina Wieluń 

na to reaguje.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że trzeba podjąć decyzję, że to kończymy.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że myśli, że tak. Nadmieniła, że mają sprawozdania  

z poprzednich dwóch, więc już mogliby to wysłać.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że nie ma 

co dalej czekać, skoro beneficjent nie jest zainteresowany.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował, aby napisać 

jeszcze raz pismo, dać 3 dniowy termin na odpowiedź.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że wtedy 

te pieniądze zostałyby przerzucone i robimy zadanie z naszą jednostką.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że przerzucić 

nie możemy, ponieważ są to środki PFRON.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że powiat nie miał tu wkładu własnego, bo miała gmina 

Wieluń.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

podjąć decyzję.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował, aby złożyć 

wniosek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno- Wychowawczego w Gromadzicach o złożenie wniosku do PFRON  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn. „Zakup busa 9-osobowego (w tym 

kierowca) przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych z możliwością 

montażu wózka inwalidzkiego dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach”.  

 

 

a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o złożenie wniosku do PFRON  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn. „Zakup busa 9-osobowego 

(w tym kierowca) przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych  

z możliwością montażu wózka inwalidzkiego dla Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach” w ramach „Programu 

wyrównywania  różnic między regionami III” realizowanego w obszarze  

D (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z powyższym powiedział, że rozumie, że Zarząd przychyli się do prośby pani dyrektor  

i zabezpieczy w najbliższym czasie… 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wtrącił, że nie potrzebujemy 

teraz.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że teraz nie, jeżeli wniosek będzie rozpatrzony pozytywnie. Zaznaczył, że w razie 

pozytywnego rozpatrzenia wniosku Zarząd Powiatu zabezpieczy środki. Zapytał,  

kto jest „za”. 
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Pani Barbara Mazur – p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach dopowiedziała, żeby pan skarbnik się  

nie martwił, będzie dobrze.  

 

 

a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję,  

że w przypadku pozytywnego rozpatrzenia przedmiotowego wniosku, 

zabezpieczy środki w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że nie 

podał kwoty, okaże się ile otrzymamy środków.  

 

 

 

Pkt 7 

a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego  

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy 

Sami” w Wieluniu w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” o dofinansowanie  

ze środków PFRON  projektu pn.: „Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych” realizowanego w ramach obszaru D. 

b) Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy 

Sami” w Wieluniu o pomoc finansową w kwocie 54 306,00 zł  

z przeznaczeniem na wkład własny powyższego zadania. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powiedział, że jeśli chodzi o środki to Zarząd w tej chwili nie podejmuje decyzji.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że dzieci kończą 

Gromadzice, albo szkołę specjalną i zostają bez miejsca, są w domu, rodzice nie 

bardzo mają co z nimi zrobić. Dodał, że konieczność WTZ już raz rozważali. Chodzi, 

aby zabezpieczyć potrzeby dzieci, które będą kończyć szkołę, a wcale ich nie ubywa. 

Zauważył, że jest jeden WTZ, została zwiększona ilość osób o 5. Powiedział, że jego 

zdaniem Zarząd powinien ten wniosek rozpatrzyć pozytywnie. Wskazał, że otwarcie 

będzie 2. kwietnia, Zarząd podobno jest zaproszony.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaznaczył, że sprawa składa 

się z dwóch części - pierwsza to zgoda na to, aby złożyć wniosek.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że Zarząd nie musi 

wyrazić zgody na wniosek, oni sami składają. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, wniosek składa powiat, wystąpienie w tym 

przypadku.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nadmienił, że powiat jest „pasem 

transmisyjnym” dla PFRON.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że trzeba też mieć wiedzę na temat wkładu własnego,  

bo jeśli Zarząd nie wyrazi zgody, to prezes Stowarzyszenia musi przekazać 

informację, że będzie miał zabezpieczone te środki.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że to jest podobna 

sytuacja, jak poprzednia. Środków w budżecie na ten moment nie ma, ani na zakup 

samochodu dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego - ani na ten zakup. 

Zarząd podejmie decyzję. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że wyrażenie zgody 

nie jest związane z zabezpieczeniem środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w tej chwili nie jest, dopiero jak wszystko się rozstrzygnie, to Zarząd będzie się 

zastanawiał, a na razie niech szuka swoich środków. Zaznaczył, że nie wiadomo  

co jeszcze wypadnie w innych zadaniach, które będzie realizował powiat i wówczas, 

skąd wziąć środki. Podkreślił, że trzeba to w ten sposób rozważać. Dodał, że na ten 

moment Stowarzyszenie może korzystać z busa, który ma w „Tacy Sami”. To nie jest 

tak, że jest pozbawiony samochodu, że nie ma czym dowozić. Jeżeli ktoś się 
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decyduje to powinien to wszystko przewidzieć. Dodał, że jeżeli będą mieli  

na to pieniądze to dają, ale nie mają ich w tej chwili, o czym mówił pan skarbnik.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zrozumiał,  

aby z tym wnioskiem postąpić tak samo jak z Gromadzicami, że Zarząd wyraża 

zgodę na złożenie wniosku i wystąpienie jako „pas transmisyjny” dla PFRON. Dodał, 

że na pismo trzeba odpowiedzieć. Zapytał, w jaki sposób - jak będą środki to dają, 

czy jak, ponieważ pismo jest o pomoc finansową z przeznaczeniem na wkład własny 

zadania.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy te samochody  

są zupełnie inne. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że różnią się  

w cenie.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że zadała takie pytanie panu prezesowi, który 

odpowiedział, że ma dar przekonywania.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, do czego, kogo pan 

prezes przekonał.   

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że do tego, że jest dużo taniej, ale nadmieniła panu 

prezesowi, że to nie jest na jego korzyść, bo jeżeli później złoży ofertę i będzie dużo 

droższa, to nikt inny nie dopłaci, PFRON nie da więcej pieniędzy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że pan prezes prosi 

o maksymalną kwotę do PFRON 144 tys. zł.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że pytanie jest takie, jak później z środkami własnymi.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał o maksymalną 

kwotę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że Specjalny 

Ośrodek ma otrzymać 144 tys. zł i dokłada swoich 147 tys. zł, a tutaj 144 tys. zł  

ma otrzymać dofinansowania WTZ, a 54 tys. zł ma swoich środków, dlatego zapytał, 

skąd różnica 100 tys. zł w samochodzie. Czy to jest ten sam samochód, czy to są 

zupełnie inne samochody?  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział chyba,  

że ma zabezpieczone swoje środki.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że najtańsza oferta jest na 203 306 zł, czyli nie ma 

zabezpieczonych swoich środków.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy pani dyrektor  

nie przesadziła w szacowaniu samochodu.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że pani 

dyrektor zrobiła dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jeden i drugi 

samochód jest 9 osobowy.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak.   

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński poprosił o przerwę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się,  

a następnie ogłosił przerwę w obradach  Zarządu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

3 osobowym. Nieobecny Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu,  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował  

rozwiązanie, o którym była mowa wcześniej. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” w Wieluniu w przedmiotowej 

sprawie.  
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a) Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem Prezesa 

Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” w Wieluniu w sprawie 

uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami 

III” o dofinansowanie ze środków PFRON  projektu pn.: „Zakup samochodu  

do przewozu osób niepełnosprawnych” realizowanego w ramach obszaru D    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że rozpatrując 

prośbę pana prezesa, to jeśli w PFRON zostanie pozytywnie rozpatrzony wniosek 

Stowarzyszenia, to wówczas Zarząd Powiatu pochyli się nad sprawą i podejmie 

decyzję w zależności od możliwości finansowych powiatu wieluńskiego. Zapytał,  

kto jest „za”.  

 

 

 

b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję, 

że w przypadku pozytywnego rozpatrzenia wniosku Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami” w Wieluniu, Zarząd Powiatu pochyli się nad sprawą i podejmie 

decyzję w zależności od możliwości finansowych powiatu wieluńskiego 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz 

Dybka). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński poprosił panią kierownik  

o przygotowanie odpowiedzi.  
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Pkt 8 

Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów  

- kontynuacja sprawy z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 19.02.2024 r. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że teoretycznie 

działka nie jest do niczego potrzebna, szerokość pasa drogowego jest zachowana, 

przynajmniej tak wynika z opinii PZD (Powiatowy Zarząd Dróg).  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że skoro pani 

kierownik z PZD twierdzi, że działka nie jest niezbędna do funkcjonowania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak rozumie,  

to koszty podziału obciążą osobę fizyczną, która wykupuje.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński potwierdził. Zapytał, kto jest 

„za” wyrażeniem zgody na wdrożenie procedury.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”)  wyraził zgodę 

na wdrożenie procedury  sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów - kontynuacja sprawy  

z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.02.2024 r. (głosowało  

3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu gry w piłkę siatkową - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 z osobą fizyczną, w budynku 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia  

30.08.2024 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powitał panią Justynę 

Kałuziak - z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że ma pytania  

do punktu 9 i 10, które dotyczą wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  

na wynajem tej samej dużej sali o pow. 1029,59 m2. Zauważył, że poprzednio 

zawsze był podawany harmonogram. Zapytał, czy teraz będą uzgadniać między 

sobą.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że dyrekcja ma swój 

harmonogram, najważniejsze, żeby najemca wiedział, że musi go przestrzegać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem 

powinno to być ujęte, bo kiedyś w jakiejś umowie było napisane, że według 

harmonogramu napisanego przez szkołę.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tutaj jest wspomniane 

tylko o regulaminie korzystania z sali.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że w regulaminie jest harmonogram.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że skoro to jest 

projekt umowy, to rozumie, że PESEL zostanie dopisany w umowie. Zapytał,  

po co jest cena za 1,5h, skoro jest koszt za 1h, później jest wystawiana faktura  

za wynajem ilości godzin i jest to mnożone przez cenę za 1h, więc po co jest 1,5 h.    
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest zbędne.  

Być może od razu wnioskowali, że jedna lekcja potrwa 1,5h, stąd jest podana  

ta kwota. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do umowy użyczenia 

dla Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu - w umowie 

użyczenia w § 1 pkt 4 jest napisane, że najemca zobowiązuje się wykorzystać 

przedmiot najmu. Zaznaczył, że powinno być napisane „biorący w użyczenie”, 

„przedmiot użyczenia”.   

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że § 3  

też powinien się nazywać „oświadczenie biorącego w użyczenie”, a nie „najemcy”. 

Zaznaczył, że to są jego uwagi.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że można  

to skorygować, ponieważ to jest tylko projekt.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jak rozumie,  

z sali gimnastycznej mogą korzystać jednocześnie dwie grupy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że chyba nawet trzy.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dopowiedział, że są trzy 

sektory.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w takim razie  

nie ma tego konfliktu.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie ma.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest  

„za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1444/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali 

gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 w celu gry w piłkę siatkową - dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 z osobą 

fizyczną, w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r.  

do dnia 30.08.2024 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, 

Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1444/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z lekkoatletyki - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 1029,59 m2   

z Panem Łukaszem Stanek, prowadzącym działalność gospodarczą  

pn.: Technologia Biegania Łukasz Stanek, w budynku Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

       
 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1445/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali 

gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych  

z lekkoatletyki - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali 

gimnastycznej o pow. 1029,59 m2 z Panem Łukaszem Stanek, prowadzącym 

działalność gospodarczą pn.: Technologia Biegania Łukasz Stanek, w budynku 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1445/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 276,59 m2 

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot.  wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1  

o powierzchni 276,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni  

1029,59 m2 z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu  

z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa 

stołowego, piłki nożnej i badmintonu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 

30.08.2024 r. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały ze wskazanymi poprawkami.  

       
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1446/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali 

gimnastycznej nr 1 o powierzchni 276,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni 

1029,59 m2 znajdującej się w Hali Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 

32 w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali 

gimnastycznej nr 1 o powierzchni 276,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni 

1029,59 m2 z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu  

z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa 

stołowego, piłki nożnej i badmintonu, na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 

30.08.2024 r. z poprawkami do projektu umowy użyczenia, zgłoszonymi przez 

Członka Zarządu Pana Henryka Wojcieszaka (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).     

 Uchwała Nr 1446/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

w celu prowadzenia zajęć sportowych z badmintonu - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej o pow. 276,59 m2  

z osobą fizyczną, w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, na okres od dnia 

1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. 

 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

       
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”)  podjął uchwałę 

Nr 1447/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali 

gimnastycznej o pow. 276,59 m2 w celu prowadzenia zajęć sportowych z badmintonu 

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej  

o pow. 276,59 m2 z osobą fizyczną, w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu,  

na okres od dnia 1.03.2024 r. do dnia 30.08.2024 r. (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).   

 Uchwała Nr 1447/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa ul. Sportowej i ul. Długiej w miejscowości Ruda, 

gmina Wieluń”. 
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 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że wszystkie 

wydziały wypowiedziały się na ten temat.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

       
 
 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1448/24 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa ul. Sportowej  

i ul. Długiej w miejscowości Ruda, gmina Wieluń” (głosowało 3 członków Zarządu,  

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1448/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej  

pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 3”. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1449/24 w sprawie opinii dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże,  

gm. Pątnów Trasa 3”. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, 

Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1449/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 



27 
 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii 

dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, gm. Pątnów Trasa 4”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr  1450/24 w sprawie opinii dotyczącej pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże, 

gm. Pątnów Trasa 4” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, 

Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1450/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy plan pracy 

został zrealizowany.  

Pani Agnieszka Krysiak – inspektor w Biurze Rady i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu przekazała, że jeden punt został wycofany z planu pracy z miesiąca 

sierpnia, co zostało wyjaśnione w sprawozdaniu, pozostałe punkty zostały 

zrealizowane.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu za II półrocze 

2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz 

Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności 

przysługujących powiatowi wieluńskiemu za okres od 1.01.2023 r.  

do 31.12.2023 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzieli głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowe 

sprawozdanie.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z udzielonych ulg i umorzeń należności przysługujących powiatowi 

wieluńskiemu za okres od 1.01.2023 r. do 31.12.2023 r. (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym. 

Nieobecny Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1451/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1451/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1452/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1452/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1453/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1453/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 21 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejny Zarząd Powiatu został zaplanowany na dzień 12.03.br. godz. 8.30.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że w ww. dniu 

będzie nieobecny, ale materiał będzie przygotowany, na Zarządzie zastępować  

go będzie pani naczelnik.  

 

 

Pkt 22 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CCIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 

 

 

 

Pkt 23 

Zamknięcie CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCIII posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


